
Ostrowiec Świętokrzyski, 3 czerwca 2024 r. 

 
Or.0003.7.2024 

 
 
 
 
Pani 
Joanna Pikus 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie usunięcia ubytków w ciągu 

pieszo jezdnym na osiedlu Ogrody – informuję, że ubytki w drogach o nawierzchni 

asfaltowej będące w utrzymaniu Gminy Ostrowiec Świętokrzyskim zostaną 

uzupełnione w ramach bieżącej konserwacji dróg. 

 

 
 
 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 


